
       БГ БЮЛЕТИНА
7-14 март 2014

НОВИНИ

 Народно събрание - 7 март 2014
Народни представители внесоха проект за 
Закон за изменение и допълнение на Закона за защита на 
конкуренцията
ЗЛОУПОТРЕБА С МОНОПОЛНО ИЛИ ГОСПОДСТВАЩО ПОЛОЖЕНИЕ, ИЛИ 
ЗНАЧИТЕЛНА ПАЗАРНА СИЛА
Законопроектът има за цел да допълни съществуващата нормативна рамка и да 
въведе инструменти и разпоредби за преодоляване на негативните последици от 
прилагане на нелоялни практики, както и превенция на едностранно поведение 
на  предприятия,  налагано  на  база  диспропорции  в  пазарната  сила.  Цели  се 
осигуряване  на  равнопоставеност  на  участниците  в  търговски  преговори  и 
създаване  на  ефективни  механизми,  приложими  от  националния  орган  по 
конкуренция,  за  прекратяване  и  превенция  на  лоши  практики  и  едностранно 
поведение.  Законопроектът  цели  да  уреди  и  забраната  на  практики, 
представляващи явна злоупотреба, по смисъла на Директива 2011/7/ЕС относно 
закъснелите  плащания  по  търговски  сделки,  в  интерес  на  кредиторите  и 
конкурентите, с оглед гарантирането на правилното функциониране на пазара и 
за насърчаване конкурентоспособността на предприятията.

   
Световното изложение за хлебарство, сладкарство, сладолед, 
шоколад и бонбони
8-12 март Париж, Франция
Прецизност, взискателност, превъзходство – трите стълба на 
Световното състезание 2014 – Майсторите в хлебарството
От 8  до  12  март  2014  се  проведе най-престижното  състезание  в света  на  хляб,  сладки,  сладолед, 
шоколади и  бонбони.  За  първи  път  в  журито  бе  поканен  представител  на  България,  г-жа Мариана 
Кукушева – председател на Федерацията на хлебопроизводителите и сладкарите в България. Тя бе и 
единствената жена, член на журито. „Много работа и много отговорни задачи”, сподели г-жа Кукушева 
след завръщането си. 
Със задоволство може да споделим, че това е голямо признание за страната ни. Представянето на 
световни форуми като този още веднъж потвърждава, че българското производство е високо ценено, че 

1



нашите специалисти като г-жа Кукушева,член на Управителния съвет на Съюз”Произведено в България” 
имат подготовка, която намира признание на световните подиуми.

             

Всичко за световния форум на английски език: 
http://www.europain.com/uploads/sfSympalBossMediaPlugin/doc
ument/3b29d36490a5c39ae5edf96b681296ba4f711aec.pdf

МЕДИИ

БНТ 1 - 12 МАРТ 2014
Пламен Грозданов
Ефектът  от  кризата  в  Украйна  върху  енергийните  доставки,  търговския  обмен  и  туризма, 
последиците  за  България  –  ще  спечели  или  ще  загуби,  коментира  в  “Денят  започва”  Пламен 
Грозданов,  изпълнителен  директор  на  “Съюз  Произведено  в  България”  и  бивш  посланик  на 
страната ни в Русия.
Сценариите, по които може да се развие кризата в Украйна, са няколко. Всички се надяваме ситуацията 
да се разреши по най-добрия начин – по политически път, чрез преговори. Страните от ЕС търпят загуби 
от кризата, а някои като България са засегнати в по-голяма степен. Загубите са свързани главно с това, 
че се оказва натиск върху наш износ и към Украйна, и към Русия, каза Грозданов.
“Тук проблемът е свързан с логистиката. Много логистични фирми отказват да возят през Украйна, а 
тези, които го правят, вдигнаха цените. Естествено, това е неблагоприятно за нашия бизнес”, добави той.
Вторият  проблем,  който  експертът  отбеляза,  са  забавените  плащания  и  неритмичните  доставки  от 
украински фирми.

Допълнителен  проблем  с  Русия  е  обезценяването  на  рублата,  което  дава  възможност  на  руските 
вносители да упражняват натиск за ограничаване на вноса или намаляване на цените, защото те търпят 
да загуби, продължи Пламен Грозданов.

“Всичко това влияе върху нашия бизнес. Дали това е трайна тенденция ще видим от сценариите, които 
ще се развият в бъдеще”, обобщи той.

Референдум: Как да започнем да произвеждаме повече?
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http://bnt.bg/predavanyia/referendum/ochakvajte-referendum-11-mart-2014


БНТ 1 – 11 МАРТ 2014
Лукан Луканов
“Българската държава трябва да прави политики в подкрепа на местната индустрия, което е значително, 
значително по-евтино и по-ефективно, отколкото директни финансови инжекции където и да било, ако 
ще  и  в  най-високотехнологичните  сектори.  Смятам  и  говоря  това  не  защото  съм  привърженик  на 
пазарното  стопанство  и  конкуренцията,  а  защото  е  нелогично  да  очакваме  от  държава,  която  е  в 
състояние  на  абсолютен  финансов  колапс,  с  висока  безработица  и  с  изключително  ниски  обидни 
заплати да инвестира в бизнеси, които са периметър на частния интерес”, заяви Луканов

в-к Труд – 11 март 2014
Кънчо Стойчев
Заем? Добре, но да създава заетост у нас
Таман стопанинът научил магарето да не яде, а то взело, че умряло. Тогава стопанинът взел, че подал 
оставка. (Актуална народна приказка)
От множеството икономически индикатори може би най-интегрален е този за търговията на дребно, 
защото  той,  макар  и  косвено,  носи  в  себе  си  информация  и  за  доходите,  и  за  инфлацията,  и  за 
безработицата, и за състоянието на производството, и за инвестиционния климат… Този индикатор ни 
дава възможност доста синтезирано да си отговорим на въпроса “Колко ни струва управлението на 
ГЕРБ?”, но не за нацията като цяло (щетата тук е около 8 милиарда), а за всеки един от нас средно 
статистически.
…………………………………..
Каквото и да ви разказват, скъпи мои събратя магарета, моля ви помнете едно - няма път към 
благоденствие на България извън възстановяването на малкия и средния бизнес в страната, 
който произвежда предимно за вътрешния пазар и създава мнозинството работни места.

СРЕЩИ

10 март 2014
Изпълнителния  директор  Пламен  Гразданов  се  срещна  с  Френско-българската  търговска  камара. 
Обсъдени  бяха  възможности  за  сътрудничество  между  фирмите-членове  на  Съюза  и  френски 
икономически субекти. Заявен бе интересът на френската страна за търговски обмен между български и 
френски  предприятия  в  областта  на  металургията,  машиностроенето,  хранително-вкусовата 
промишленост,  козметика  и  балнеология,  ИТ  и  комуникации,  транспорт  и  екологични  транспортни 
средства. Г-жа Атанаска Калчева, директор на Камарата направи предложение за участие на 4,5 и 6 юни 
2014 на български фирми в 19 ти международни бизнес срещи в град Лион,Франция. Делегацията ще се 
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води  от  представители  на  Френско-българската  търговска  камара.  Постигнаха  се  договорености  за 
търговски, финансови и технологични партньорства при изгодни условия за членове на Съюза.

СПБ членове  говорят
В-к Строител 14 март 2014

Н и к о л а й  И в а н о в , и з п . д и р е к т о р  н а  „ Ю п и т е р  Х о л д и н г “  
А Д

И З Б Е Р Е Т Е  Б Ъ Л Г А Р С К О Т О

Юпитер  Холдинг ”  А Д – Пловдив, е 100% българско предприятие с частен 
к апитал.
С т р а т е г и я т а  н а  „ Ю п и т е р  Х о л д и н г ”  А Д  е  д а  п о д к р е п я  м е с т н о т о  
п р о и з в о д с т в о ,  д а  п о д п о мага родната икономика, к а т о  п р е д л а г а  н а  п а з а ра 
продукти българско производство, както и да н а с ъ р ч а в а  р а з в и т и е т о  н а  и н д у с т р и я т а  
н и  ч р е з  увеличаване на износа на своята продукция.
„ С т а б и л и з и р а н ет о  н а  и к о н о м и к а т а  и  н а с о ч в а нето й към устойчив икон о м и ч е с к и  
р а с т е ж  з а к о номерно може да започне п ъ р в о  о т  н а с  с а м и т е  като изберем да 
използваме продукти, произведени в България, които са с висока добавена стойност. В тази връзка ви 
представям оглавяваното от мен дружество „Юпитер 05” ООД, което е изцяло български 
производител с основен предмет на дейн о с т :  п р о е к т и р а н е ,  п р и з в о д с т в о  и  м о н т а ж  н а  
ограничителни системи за пътни превозни средства, метални парапети за съо-ръжения, горещо поцинко-

ване на стоманени детайли и чугунени изделия.
……………………………
„Юпитер 05” ООД е редовен член на Сдружение „ П р о и з ве д е н о  в  Б ъ л г а р и я  - 
съюз на малкия и среден бизнес
………………………………….
С ч и т а м ,  ч е  е  р е д н о  н а  б ъ л г а р с к и т е  о б е к т и  д а  работят български 
компании с български материали. Поради това още един п ъ т  п р и з о в а в а м  в с и ч к и  от 
пъ т н и я  и  ж п  б р а н ш а  д а  и з б и р ат  бъ л га р с к и т е  продукти, които по нищо не 
отстъпват на чуждестранните. Да изберем да сме на страната на България”.
Цялото интервю ще намерите:
http://www.scribd.com/doc/212294872/Stroitel-6-11-s
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